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در خطبههای نماز جمعه تبریز عنوان شد؛

برجام برای آمریکا یک بهانه است/ سپاه در قلب تکتک مردم جای دارد

امامجمعه موقت تبریز با تأکید بر اینکه برجام برای آمریکا یک بهانه است، ادامه داد: تا آخرین توان خود شعار «مرگ بر

آمریکا» را سر خواهیم داد.

امام&zwnj;جمعه موقت تبریز با تأکید بر اینکه برجام برای آمریکا یک بهانه است، ادامه داد: تا آخرین توان خود شعار
&laquo;مرگ بر آمریکا&raquo; را سر خواهیم داد.

به گزارش خبرنگار مهر، حجت الاسلام و المسلمین علی حاجی زاده ظهر امروز در خطبه های نماز جمعه تبریز که با
حضور پرشور و پرتعداد مردم ولایی تبریز در محل مصلی امام خمینی(ره) برگزار شد، در خصوص اظهارات ترامپ گفت:
ترامپ بی حیا بوده و مصداق یزید زمان است. در طول سخنرانی رئیس جمهور آمریکا جز صحبت&zwnj;های زشت و

ناپسند چیزی از زبانش در نیامد.

وی سپس با بیان اینکه اراجیف ترامپ ناشی از شکست در سوریه و عراق است، گفت: نفرین بر شیطان بزرگ همیشه
ورود زبان ایرانیان بوده و خواهد بود.

امام جمعه موقت تبریز با بیان اینکه ترامپ می خواهد آنچه که در عمل در مقابل جمهوری اسلامی ایران شکست خورده
است را با حرف جبران کند، ادامه داد: ترامپ از روزی که سرکار آمده، جز نفرت و بدزبانی و ناسزا و بدعهدی چیزی بلد

نبوده است.

سپاه آمریکا را از منطقه بیرون می کند

وی سپس با تاکید بر اینکه سپاه آمریکا را از منطقه بیرون می کند و آمریکا از این نگران است، ابراز داشت: برجام برای
آمریکا یک بهانه است و دلیل اصلی عصبانیت آمریکا از شکست در عراق، سوریه و یمن بوده است.

حجت الاسلام حاجی زاده همچنین به آخرین شکست آنها در کرکوک اشاره کرد و گفت: آنها شکست خورده اند و همه
مسائل در مورد برجام بهانه است.

وی به بدعهدی های آمریکا اشاره کرد و با یادآوری جنایت های آمریکا در در لیبی، افغانستان، هیروشیما و عراق اظهار
داشت: وقتی ایران اسلامی به تکنولوژی موشکی دست می&zwnj;یابد آمریکا دخالت می کند.

حجت الاسلام حاجی زاده ترامپ یک انسان وارونه ای است، ادامه داد: قرار نیست نام خلیج فارس به خواست هر
کسی تغییر یابد.

وی ادامه داد: ترامپ با بی&zwnj;حیایی تمام می&zwnj;گوید که سپاه حامی تروریست است در حالی که سپاه در
قلب تک تک مردم و مسئولین ما جای دارد.
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